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PROTOKÓŁ NR II/18 

z II Sesji Rady Gminy Kobylanka 

odbytej w  dniu  30 listopada 2018 r. 

w sali konferencyjnej Urzędu Gminy Kobylanka 

 

Porządek obrad: 

 
1. Otwarcie i stwierdzenie quorum. 

2. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie między sesjami zwłaszcza z wykonania 

uchwał przedstawione w formie pisemnej i ustnej, w tym informacja nt. bieżącej sytuacji 

finansowej. 

3. Informacje o działalności Przewodniczącego i Wiceprzewodniczącego Rady. 

4. Interpelacje i zapytania. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Kobylanka na 2018 rok – projekt         

nr  5/18.  

6. Podjęcie uchwały w sprawie  określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości          

– projekt nr 6/18.   

7. Podjęcie uchwały w sprawie  odwołania skarbnika gminy  – projekt nr 7/18. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie powołania skarbnika gminy – projekt nr 8/18. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie powołania składu osobowego Komisji Rewizyjnej Rady 

Gminy Kobylanka – projekt nr  9/18. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie powołania składu osobowego Komisji Skarg, Wniosków          

i Petycji Rady Gminy Kobylanka – projekt nr  10/18. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie powołania składu osobowego Komisji Rozwoju 

Gospodarczego i Finansów Rady Gminy Kobylanka – projekt nr  11/18. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie powołania składu osobowego Komisji ds. Społecznych Rady 

Gminy Kobylanka – projekt nr  12/18. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Wójta Gminy Kobylanka – projekt 

nr 13/18. 

14. Odpowiedzi na złożone interpelacje i zapytania.  
15. Wolne wnioski i informacje. 

16. Zamknięcie obrad.           

 
Ad. 1 

Otwarcie i stwierdzenie quorum. 

Przewodniczący Rady Gminy p. Z. Drohomirecki o godz. 10.00 otworzył II sesję Rady Gminy 

Kobylanka. Przewodniczący Rady Gminy oświadczył, że zgodnie      z listą obecności aktualnie            

w posiedzeniu uczestniczy 14 radnych, co wobec ustawowego składu Rady Gminy stanowi quorum 

pozwalające na podejmowanie prawomocnych uchwał – lista obecności zał. Nr 1.  

W posiedzeniu udział wzięły następujące osoby: wójt gminy p. Julita Pilecka, sekretarz  p. Jolanta 

Kazberuk oraz Sołtysi /przedstawiciele Rad Sołeckich  i mieszkańcy –  lista obecności zał. nr 2.  

Przewodniczący Rady Gminy odczytał stanowisko, które stanowi zał. nr 3: 

„STANOWISKO PRZEWODNICZĄCEGO RADY GMINY W KOBYLANCE 

z dnia 30 listopada 2018 roku 

w sprawie incydentu mającego związek z usunięciem przez Panią Julitę Pilecką,  wójta Gminy 

Kobylanka,  portretu Honorowego Obywatela Gminy Księdza Arcybiskupa  Jana Romeo 

Pawłowskiego z Sali obrad plenarnych Rady Gminy w Kobylance. 

 

W okresie międzysesyjnym,  doszło do nieuprawnionej ingerencji w przestrzenne 

zagospodarowanie sali obrad Rady Gminy Kobylanka. Sytuacją, która nie powinna była się 

wydarzyć jest pozbawienie sali plenarnej Rady Gminy portretu Honorowego Obywatela 

Gminy Kobylanka. Przypomnę, że w dniu 24 maja 2018 roku Rada Gminy Kobylanka 
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uchwałą nr  XLIII/315/18 uhonorowała  ks. abp’a  Jana Romeo Pawłowskiego zaszczytnym 

mianem Honorowego Obywatela za zasługi jakie wniósł i ciągle wnosi na rzecz rozwoju 

Kościoła katolickiego na świecie, ale także -  co miało zasadnicze znaczenie - za szczególny 

dar Ducha objawiający się postawą umiłowania  Ojczyzny.   To On zwrócił nam uwagę, że 

„…prawdziwa jedność nie oznacza jednolitości.”; że „…jedność powinniśmy budować w 

oparciu o różnorodność.”;  że „…możemy wspólnie tworzyć, mając odmienne przekonania”. 

Posiadając wieloletnie doświadczenie jako radny Gminy  chce zauważyć, że dokonanie tak 

znaczącej ingerencji, bez poinformowania Przewodniczącego Rady Gminy oraz bez 

uzgodnienia takiego zamiaru z ogółem radnych i Klubem radnych jest zaprzeczeniem  

wszystkiego co było powiedziane podczas pierwszego  wystąpienia Pani Wójt Julity Pileckiej. 

Która , jak  słyszeliśmy mówiła do  Nas ideałami mającymi być podstawą i punktem wyjścia 

do budowy Wspólnoty Samorządowej Naszej Gminy. Były to słowa o współpracy, wzajemnym 

szacunku i tolerancji, uczciwości a przede wszystkim  -  praworządności.  Jak więc zrozumieć 

usunięcie portretu Honorowego Obywatela Gminy Kobylanki,  którego wizerunek został tu 

umieszczony dla uhonorowania wartości,  które swą osobą reprezentuje  ks. abp  Jana Romeo 

Pawłowski.   

Właśnie w świetle tych ideałów o których pani mówiła,  zapytuję publicznie Panią wójt 

Julitę Pilecką i żądam, aby w trybie przewidzianym prawem  odpowiedziała pisemnie na 

poniższe pytania: 

1.) Dlaczego w ogóle usunięty  został portret  Honorowego Obywatela Gminy Kobylanka 

z sali plenarnej Rady Gminy. 

2.) Kto wydał polecenie oraz kto fizycznie zdjął i wyniósł poza salę plenarną  portret 

Honorowego Obywatela Gminy. 

3.) Gdzie obecnie znajduje się i w jakich warunkach jest przechowywany portret 

Honorowego Obywatela Gminy Kobylanka. 

Oczekując pisemnej odpowiedzi na postawione pytania, żądam jednocześnie aby w przerwie, 

którą zaraz ogłoszę portret Honorowego Obywatela Gminy Kobylanka ks. abp’a  Jana Romeo 

Pawłowskiego, będącego Delegatem Ojca Świętego Franciszka ds. Nuncjatur na świecie, 

Szefa III Dykasterii w Sekretariacie Stanu Stolicy Apostolskiej  znalazł się na pierwotnym 

miejscu.” 

Po odczytaniu została ogłoszona przerwa 10 min.   
Wójt p. J Pilecka poinformowała, że odniesie się do stanowiska w pkt. : odpowiedzi na złożone 

interpelacje i zapytania. 

Radna I. Rybarczyk poinformowała, ponieważ nie mamy zgody  od księdza, nie możemy łamać prawa 

jako organ uchwałodawczy. Rada Gminy nie dopełniła formalności i nie został uchwalony regulamin. 

To był wcześniej błąd. Wniosek w sprawie złożenia projektu uchwały wraz z regulaminem i zwrócić 

się do księdza o pisemną zgodę umieszczenia wizerunku. 

Radna A. Ordon zadała pytanie jak to się ma do już podjętej uchwały. 

Radna I. Rybarczyk zgłosiła wniosek, aby Rada Gminy przed powieszeniem obrazu przygotowała 

projekt uchwały  wraz z regulaminem i uzyskała zgodę. Wtedy powrócić do sprawy. 

Radna D. Orzoł poinformowała, że Rada nie działa wstecz. 

Radna A. Ordon  poinformowała, że był zgłoszony wniosek i prosi o informację. 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że skoro rada zawnioskowała, to tak powinno być 

zrealizowane. 

Radny K. Kleinowski poinformował, że poprzednia rada nie głosowała za powieszeniem wizerunku. 

Było nadanie honorowego obywatela. Należy wystąpić do ks. Pawłowskiego o zgodę. 

Radna I. Rybarczyk poinformował, że regulamin będzie działał od dnia podjęcia. Regulamin 

uporządkuje  sposób upamiętnienia obywateli.  

Radny K. Kleinowski poddał pod rozwagę może nie regulamin ale tylko wystąpić o zgodę. 

Radny J. Malinowski poprosił o przejście do spraw zaplanowanych na danej sesji. 
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Radny Z. Drohomirecki odczytał opinię radcy do projektu uchwały  w sprawie godnej 

ekspozycji wizerunku osób którym nadano tytuł honorowego obywatelstwa Gminy 

Kobylanka -projekt nr 15/18 - zał. 3a. 

Radna A. Ordon – czy regulamin ustala rada? 

Przewodniczący RG poinformował, że regulamin ustala rada. 

Przewodniczący RG poddał pod głosowanie wniosek radnej I. Rybarczyk w sprawie 

przedłożenia regulaminu w sprawie nadania honorowego obywatela, który został przegłosowany: za- 6 

radnych /Z. Dąbkowska, D. Dąbkowski, U. Gierałtowska, Z. Gołembowski, I. Rybarczyk,                   

A. Stechnij/, przeciw- 1 radny / Z. Drohomirecki/, wstrzymał się – 7 radnych /Cz. Grabowska,            

K. Kleinowski, J. Malinowski, A. Ordon, D. Orzoł, I. Siwiec, R. Stateczny/- karta do głosowania zał. 

nr 4. Wniosek został przyjęty. 

Przewodniczący Rady Gminy Z. Drohomirecki zgłosił wniosek w sprawie zmiany porządku 

obrad – wprowadzenie projektu uchwały w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta do 

celów wymiaru podatku rolnego na 2019 rok – projekt nr 14/18. 

Wójt p. I. Pilecka zgłosiła wniosek dotyczący zmiany porządku obrad – przeniesienie jako pkt 

2 i 3 porządku obrad - podjęcie uchwały w sprawie odwołania skarbnika gminy ( projekt nr 

7/18)  i w sprawie powołania skarbnika gminy ( projekt nr 8/18) uzasadniając, że należy 

uruchomić transzę płatności na ul. Długą do godz. 13.00. Jak się nie uda to nie będzie można 

podpisać umowy. 

Radny K. Kleinowski poinformował, że uzyskaliśmy projekty uchwał dotyczące odwołania      

i powołania skarbnika gminy. Jest brak  danych, kto ma być powołany. Dlaczego tak szybko 

musimy podjąć te uchwały. 

Przewodniczący RG poddał pod głosowanie wnioski dotyczące zmiany porządku obrad. 

Zmiana porządku obrad została przegłosowana: za- 10 radnych /Z. Dąbkowska, D. Dąbkowski, 

U. Gierałtowska, Z. Gołembowski, Cz. Grabowska, J. Malinowski, D. Orzoł, I. Rybarczyk,                 

R. Stateczny, A. Stechnij/, przeciw-0 radnych, wstrzymał się - 4 radnych /Z. Drohomirecki,                

K. Kleinowski, A. Ordon, I. Siwiec/ - karta do głosowania zał. nr 5. 

Porządek obrad po zmianach: 
1. Otwarcie i stwierdzenie quorum. 

2. Podjęcie uchwały w sprawie  odwołania skarbnika gminy  – projekt nr 7/18. 

3. Podjęcie uchwały w sprawie powołania skarbnika gminy – projekt nr 8/18. 

4. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie między sesjami zwłaszcza z wykonania 

uchwał przedstawione w formie pisemnej i ustnej, w tym informacja nt. bieżącej sytuacji 

finansowej. 

5. Informacje o działalności Przewodniczącego i Wiceprzewodniczącego Rady. 

6. Interpelacje i zapytania. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Kobylanka na 2018 rok – projekt         

nr  5/18.  

8. Podjęcie uchwały w sprawie  określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości          

– projekt nr 6/18.   

9. Podjęcie uchwały w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta do celów wymiaru 

podatku rolnego na 2019 rok– projekt nr 14/18. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie powołania składu osobowego Komisji Rewizyjnej Rady 

Gminy Kobylanka – projekt nr  9/18. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie powołania składu osobowego Komisji Skarg, Wniosków          

i Petycji Rady Gminy Kobylanka – projekt nr  10/18. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie powołania składu osobowego Komisji Rozwoju 

Gospodarczego i Finansów Rady Gminy Kobylanka – projekt nr  11/18. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie powołania składu osobowego Komisji ds. Społecznych Rady 

Gminy Kobylanka – projekt nr  12/18. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Wójta Gminy Kobylanka – projekt 

nr 13/18. 

15. Odpowiedzi na złożone interpelacje i zapytania.  
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16. Wolne wnioski i informacje. 

17. Zamknięcie obrad.           

Została ogłoszona przerwa 5 min. 

 

Ad. 2 
Podjęcie uchwały w sprawie  odwołania skarbnika gminy  – projekt nr 7/18. 

Wójt p. J. Pilecka przedstawiła projekt uchwały wraz z uzasadnieniem  – zał. nr 6: 

„Zgodnie z art. 18 ust. 2 pkt. 3 ustawy z dnia 8 marca 1990 roku o samorządzie gminnym  

(t.j. Dz.U. z 2018r., poz.994 ze zm.) powołanie i odwoływanie skarbnika gminy należy do 

kompetencji Rady Gminy,  lecz następuje na wniosek wójta. 

Zasady odwoływania pracowników zatrudnionych na podstawie powołania reguluje art.70 § 1 

i 2 ustawy z dnia 26 czerwca 1974 roku Kodeks pracy /Dz. U z 2014 r. poz. 1502/, zgodnie z 

którym pracownik zatrudniony na podstawie powołania, może być w każdym czasie – 

niezwłoczni lub w określonym terminie - odwołany ze stanowiska przez organ, który go 

powołał. Projekt uchwały jest jednocześnie wnioskiem   o odwołanie Pana Daniela 

Urbańczyka  ze  skarbnika Gminy Kobylanka.  Pan Daniel Urbańczyk nie spełnia oczekiwań  

na tym  stanowisku .” 

W dniu sesji zostało przekazane w wersji pisemnej CV do zapoznania się – zał. nr 7. 

Radny J. Malinowski poinformował dlaczego szybko środki dla firmy, można by było  to 

przełożyć. Do p. Daniela mam większe zaufanie niż do p. Bożeny, bo nie znam. Dlaczego tak 

szybko. Aby firma zaczekała. 

Wójt  poinformowała, że p. Urbańczyk jest na urlopie. Nie wiem czy będzie można go 

ściągnąć. Aby środki otrzymać to musi być inwestycja zakończona i rozliczona. Jeżeli nie 

zdążymy do 7.12 to możemy stracić dotację 

Radna D. Orzoł – dlaczego nie można p. Daniela ściągnąć z urlopu. Przecież można wezwać 

z urlopu jeżeli chodzi o tak ważną sprawę. 

Radny K. Kleinowski dlaczego tak szybko zmieniamy porządek obrad? 

Rana I. Rybarczyk poinformowała, że wszyscy radni zapoznali się z projektem uchwały. 

Dzisiaj jest 30.11, trzeba pracować nad budżetem. W projekcie budżetu są zawyżone dochody 

z podatków o kwotę 7 min. Jest potrzebny skarbnik. 

Radny A. Stechnij poinformował, że jeżeli p. wójt oświadczyła, że nie darzy zaufaniem jest to 

argument istotny. Rada powołuje i odwołuje. Poprosiła, aby dać szansę nowej p. skarbnik            

i aby zrealizować porządek obrad przegłosowany. 

Kandydat na skarbnika gminy p. Bożena Hok osobiście przedstawiła się. 

Radny k. Kleinowski poinformował, że przedstawione CV jest imponujące. Radny skierował 

pytanie do kandydata: jak Pani zamierza dojeżdżać do pracy z Kołobrzegu?  

P. B. Hok poinformowała, że będzie mieszkać  w Szczecinie. 

Radna A. Ordon – czy koszty dojazdu bierze pani na siebie? 

P. B. Hok poinformowała, że koszty dojazdu bierze na siebie absolutnie. 

Uchwała została przegłosowana: za-4 radnych /Z. Dąbkowska, U. Gierałtowska, I. Rybarczyk, 

A. Stechnij/, przeciw-0 radnych, wstrzymał się – 10 radnych /D. Dąbkowski, Z. Drohomirecki, 

Z. Gołembowski, Cz. Grabowska, K. Kleinowski, J. Malinowski, A. Ordon, D. Orzoł,               

I. Siwiec, R. Stateczny/-karta do głosowania zał. nr 8. 

Uchwała Nr II/3/18 Rady Gminy Kobylanka w sprawie odwołania skarbnika gminy została 

podjęta i stanowi zał. nr 9. 

 

Ad. 3 
Podjęcie uchwały w sprawie powołania skarbnika gminy – projekt nr 8/18. 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem stanowi zał. nr 10: 

„Zgodnie z art. 18 ust. 2 pkt 3 ustawy z dnia 8 marca 1990 roku o samorządzie gminnym   

(t.j. Dz.U. z 2018r. poz. 994 ze zm.) powołanie i odwoływanie skarbnika gminy należy do 
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kompetencji Rady Gminy, lecz następuje na wniosek wójta. W związku z uwzględnieniem 

przez Radę Gminy  wniosku wójta w sprawie odwołania Pana Daniela Urbańczyka ze 

stanowiska skarbnika gminy i podjęciem w przedmiotowej sprawie uchwały,  zasadnym  jest 

podjęcie uchwały o powołaniu na to stanowisko  osoby  wskazanej przez wójta .” 

Uchwała została przegłosowana: za-6 radnych /Z. Dąbkowska, U. Gierałtowska,                   

Cz. Grabowska, K. Kleinowski, I. Rybarczyk, A. Stechnij/, przeciw-0 radnych, wstrzymał się – 

10 radnych /D. Dąbkowski, Z. Drohomirecki, Z. Gołembowski,  J. Malinowski, A. Ordon, D. 

Orzoł, I. Siwiec, R. Stateczny/-karta do głosowania zał. nr 11. 

Uchwała Nr II/4/18 Rady Gminy Kobylanka w sprawie powołania skarbnika gminy została 

podjęta i stanowi zał. nr 12. 

P. B. Hok poinformowała, że rozumie obawę, to są nasze pieniądze, mieszkańców. 

Poinformowała, że postara się zaufania nie zawieść. 

Została ogłoszona przerwa 5 min. 

 

Ad. 4 

Informacja o bieżącej pracy Wójta Gminy i działalności Urzędu Gminy                                                   

w Kobylance oraz informacja dotycząca realizacji uchwał podjętych przez Radę Gminy 

Kobylanka,   w tym: informacja nt. bieżącej sytuacji finansowej. 

Informację o bieżącej pracy Wójta Gminy i działalności Urzędu Gminy                                                   

w Kobylance przedstawiła p. J. Pilecka - wójt, która stanowi zał. nr 13: 

„Sprawozdanie z działalności wójta w czasie między sesjami 
1. Sprawy bieżące – wdrożenie się w obowiązki, sprawy organizacyjne, spotkania                  
z mieszkańcami, przedstawicielami różnych organizacji i pracownikami urzędu, 
zapoznanie się z ważniejszymi sprawami w toku (głównie inwestycjami), rozwiązywanie 
bieżących problemów mieszkańców itp. 
2. Rozwiązanie kwestii pomocy żywnościowej dla osób kwalifikujących się do takiej 
pomocy. Brak podpisania porozumienia między gminą a bankiem żywności spowodował, 
że nie można było zorganizować całościowego transportu paczek dla wszystkich 
potrzebujących, a jedynie wydać im skierowania, na podstawie których mogą samodzielnie 
odbierać żywność w Szczecinie przy ul. Robotniczej. Ponieważ wielu mieszkańców 
zasygnalizowało sołtysom, że nie są zadowoleni z takiego rozwiązania, po uzgodnieniach z 
paniami z GOPS podjęto decyzję o swobodzie wyboru w zakresie odbierania żywności. 
Osoby, które chcą to zrobić samodzielnie, zgłaszają się do GOPS po skierowania                        
i organizują sobie dojazd do Szczecina we własnym zakresie. Osoby, które nie mogą lub nie 
chcą odbierać paczek indywidualnie, pobierają skierowania i są wpisywane na listę 
chętnych do transportu. Po zamknięciu listy zostanie zorganizowany wspólny wyjazd 
busem lub autokarem dla tych osób, aby mogły odebrać żywność. Skierowania będą 
wydawane do 12 grudnia. 
3. W dniu 29.11.2018 odbyła się bardzo sympatyczna uroczystość Złotych Godów dla 
dziesięciu par małżeńskich z naszej gminy. Jubilaci otrzymali medale od Prezydenta RP, 
pamiątkowe dyplomy i upominki. Dziękuję za organizację tej uroczystości pracownikowi 
urzędu p. Łucji Klińskiej, Kołu Gospodyń Wiejskich z Kobylanki za przygotowanie 
poczęstunku , zespołowi „Kaliny” za część artystyczną, a p. Leszkowi Gąsiorowskiemu za 
obsługę fotograficzną. 
4. Spotkanie z przedstawicielami wykonawcy rozbudowy szkoły w Kobylance.  Obu 
stronom umowy zależy na jak najszybszym zakończeniu inwestycji, a wstępny termin 
realizacji był planowany na koniec marca. Tymczasem okazało się, że są problemy z 
nadzorem projektanckim – firma pełniąca ten nadzór prawdopodobnie upada, nie reaguje 
na próby kontaktu, nie odpowiada na maile i telefony. Na szczęście osoba, która pracowała 
w tej firmie na zlecenie, pani Sylwia Kołowiecka cały czas pozostawała w kontakcie i była 
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na bieżąco ze wszystkimi problemami. W związku z tym rozwiązaliśmy umowę z firmą 
Compono i podpiszemy ją w przyszłym tygodniu z panią Kołowiecką. Niemniej przez tę 
sytuację na dzień dzisiejszy jest ok. miesiąc opóźnienia w pracach budowlanych. 
5. Otrzymaliśmy decyzję w sprawie kary za projekt „Internet dla mieszkańców”                     
w wysokości ok. 160 tys. zł wraz z odsetkami. Sprawa dotyczy nieprawidłowości przy 
organizacji przetargu na ten projekt i ciągnie się od 2011 r. Początkowo kara była wyższa, 
składano protesty i udało się ją obniżyć (głównie dzięki wysiłkowi p. Bartłomieja Kardasa, 
naszego specjalisty od zamówień publicznych) – aczkolwiek już w roku 2014-15 było 
raczej oczywiste, że nic więcej nie uzyskamy. Mimo to sprawę przedłużano, następowała 
wymiana pism, które nic nowego nie wnosiły, poprzedni wójt uparcie nie płacił tej kary, 
przyjmując założenie, że należy doprowadzić do wydania decyzji w tej sprawie, po czym 
odwołać się od tej decyzji, a jeśli odwołanie będzie bezskuteczne, skierować sprawę na 
drogę sądową. Dokumenty zostały przekazane p. Kardasowi do ponownej analizy, lecz na 
ten moment uważam, że tę karę należy zapłacić, ponieważ już w tej chwili odsetki liczone 
od 2011 r. będą stanowiły niebagatelną kwotę i dalsze przedłużanie spowoduje jedynie 
naliczanie kolejnych odsetek, a szanse na wygraną są nikłe. 
6. Projekt budżetu i wizyta w RIO. Skarbnik przygotował projekt budżetu na 2019 rok            
i przesłał go do RIO w celu zaopiniowania 21.11.2018 r., tj. dzień przed oficjalnym objęciem 
przeze mnie obowiązków wójta. Projekt jest nierealistyczny – dochody zostały mocno 
zawyżone, a co gorsza, w projekcie nie zabezpieczono środków na niektóre umowy będące 
już w trakcie realizacji. Udałam się do RIO, aby zasygnalizować problem i uzyskać 
informację, jakie działania możemy podjąć w tej sytuacji i. Nie będzie kłopotu z terminem 
uchwalenia budżetu do końca stycznia, trzeba będzie wprowadzić wiele autopoprawek         
i tym sposobem urealnić projekt.” 
Radna Cz. Grabowska złożyła zapytanie dotyczące magazynowania żywności. 

Wójt J. Pilecka poinformowała, że będzie się starała, aby było to na terenie gminy. 

Radna Cz. Grabowska – ile gmina zapłaciła za szkołę? 

Wójt – 5 800 000,00 zł, pozostało do zapłaty 3 500 000,00 zł. 

Radna A. Ordon – czy działania z żywnością to będzie w ramach wolontariatu? 

Wójt – tak jako wolontariat. 

Radna Z. Dąbkowska poinformowała, że w  świetlicy w  Reptowie były paczki dzielone. 

Świetlica w tym celu była otwarta od godz. 8.00 do godz. 20.00. 

Radna A. Ordon – jakie koszty będą dotyczące rozwiązania umowy z nadzorem budowlanym 

SP Kobylanka? 

Wójt poinformowała, że nie będzie żadnych kosztów. 

Radna A. Ordon – skąd będą środki finansowe na ul. Długą? 

Wójt  - z obligacji na ul. Długą, ok. połowa 1 200 000,00 zł a druga połowa 1 200 000,00 zł będzie 

dofinansowanie ale po zakończeniu i zamknięciu inwestycji. 

Radna D. Orzoł – kiedy gmina starała się o dofinansowanie? 

Wójt – w tym roku, gmina była na liście rezerwowych. 

Radny K. Kleinowski – jaka jest sytuacja, czy  koniec marca czy  koniec września będzie 

realny, aby dzieci weszły do szkoły. 

Wójt – umowa z wykonawcą jest do końca sierpnia. Inwestycja ma być do końca marca a teraz już 

budowa opóźniona jest o ok. 1 miesiąc. 

Radna D. Orzoł poprosiła, aby wszystkie dokumenty przekazywane były opisane czego 

dotyczą. 

Wójt potwierdziła, że wszystkie dokumenty przedstawiane będą opisane czego dotyczą. 

Informacja nt. bieżącej sytuacji finansowej została przekazana w wersji pisemnej i stanowi 

zał. nr 14: 
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DOCHODY WYKONANE wg stanu na dzień 31.10.2018 24 060 325,67 

w tym: dochody bieżące 23 556 443,73 

dochody majatkowe 503 881,94 

w tym : ze sprzedaży majatku 85 497,00 

WYDATKI WYKONANE wg stanu na dzień 31.10.2018 24 765 082,49 

w tym: wydatki bieżące 18 657 356,06 

wydatki majątkowe 6 107 726,43 

WYNIK BUDŻETU na dzień 31.10.2018 -704 756,82 

Różnica między dochodami bieżącymi a wydatkami 
bieżącymi 4 899 087,67 

PRZYCHODY wg stanu na dzień 30.11.2018 3 162 712,91 

ROZCHODY wg stanu na dzień 30.11.2018 2 068 954,72 

DŁUG wg stanu na dzień 30.11.2018 13 607 476,61 

Stan środków na rachunku bankowym na dzień 
30.11.2018 1 015 471,52 

 

Informacja dotycząca realizacji uchwał podjętych przez Radę Gminy Kobylanka – zał. nr 15. 

 

Ad. 5 

Informacja o działalności Przewodniczącego i Wiceprzewodniczącego Rady. 

Przewodniczący RG poinformował, że do biura Rady wpłynęła: 

1) pisemna informacja dotycząca utworzenia  Klubu Radnych  „Razem dla Gminy” 

przedstawicielem jest radna U. Gierałtowska, 

2) gratulacje dla nowopowstałej rady  od Wojewody Zachodniopomorskiego, 

3) analizy oświadczeń majątkowych, 

4) prośba uzupełnienia dokumentów dotyczących danych  radnych. 

Radna U. Gierałtowska poinformowała, że jeżeli jest chęć współpracy z klubem radnych to 

zaprasza. 

 

Ad. 6 

Interpelacje i zapytania. 

Radny K. Kleinowski – kto był odpowiedzialny za zwołanie I sesji, dlaczego nie byli 

zaproszeni przedstawiciele kościoła i CKiR? 

Radny J. Malinowski -  wynagrodzenie wójta gminy od 2014 r. na jakiej podstawie zostało 

ustalone? Było mówione, że jest najwyższe a tak nie jest. 

Radna I. Rybarczyk –  
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1) na jakim etapie jest realizacja uchwały nr XXXV/244/17 z dnia 28.09.2017 r. w sprawie 

przystąpienia do realizacji planu zagospodarowania przestrzennego w rejonie ul. B. 

Chrobrego w Kobylance. Plan ten ma zapewnić prawidłowe stosunki wodne na tym terenie       

i wskazać właściwy  sposób  odprowadzania wód opadowych. Jest to bardzo istotne dla 

mieszkańców  ul. B. Chrobrego. 

2) w jakiej wysokości zostaną wypłacone środki finansowe z tytułu odprawy i ekwiwalentu za 

niewykorzystany urlop dla byłego wójta M. Przysiwka oraz na wynagrodzenia dla skarbnika     

i wicewójta. Czy są na to przewidziane środki w budżecie? 

3) w Jęczydole ukazało się ogłoszenie o spotkaniu informacyjnym ze Starostą Stargardzkim 

dot. zagospodarowania terenu, na którym jest strzelnica. Ogłoszenie jest niepodpisane, bez 

jakichkolwiek pieczęci. Kto jest organizatorem tego spotkania? 

Radny I. Siwiec – składanie wniosków przez rolników – czy to będzie dalej kontynuowane, 

do kiedy będzie można składać wnioski. 

Radny A. Stechnij – służby podległe naszej gminy (straż gminna) posiadają wiedzę czy są 

osoby potrzebujące pomocy (bezdomni) na terenie gminy? 

Radny Z. Drohomirecki odczytał interpelacje i złożył w formie pisemnej na ręce wójt gminy, 

zał. nr 16. 

Radny K. Kleinowski – na jaką kwotę jest obligacja całkowita. 

Wójt – ok. 8 500 000 zł – 8 300 000 zł nie zostało wykorzystane wszystko. 

Radna I. Rybarczyk odnoście informacji radnego Z. Drohomireckiego ( działania w Rekowie) 

– czy gmina dokona prace, wyda środki i dopiero przekaże  do Towarzystwa Salezjańskiego. 

Na jakiej zasadzie to będzie wykonane? 

Sołtys sołectwa Kobylanka p. D. Bagińska -  

1) kto zapłaci za sygnalizację przy SP Kobylanka? 

2) obecnie dzieci wysiadają na przystanku przy ośrodku zdrowia, prośba aby postawił wydział 

inwestycji skrzynię z piaskiem, bo tam nie ma. Jest prośba uzupełnienia innych skrzyni 

przeznaczonych na piasek. 

 

Ad. 7 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Kobylanka na 2018 rok – projekt            

nr 5/18.  

Wójt przedstawiła projekt uchwały wraz z uzasadnieniem, zał. nr 17: 

„W budżecie Gminy Kobylanka za rok 2018 dokonuje się korekty limitów wydatkowych          

w 2018 r. w ramach przesunięć między działami, według następującego zestawienia: 

 

Dział Rozdz. § 

 Wydatki  

Uzasadnienie 

 

Zwiększenie  

 

Zmniejszenie  

750 75095 4610 7.000,00  Zwiększenie kosztów egzekucyjnych związanych z 

windykacją podatków 

757 75702 8110  124.700,00 Obsługa długu publicznego 

801 80101 4010 79.000,00  
Zmiana w planie finansowym SP Kunowo i SP Kobylanka 

zgodnie z arkuszem organizacyjnym szkół 

801 80101 4110 10.000,00  
Zmiana w planie finansowym SP Kunowo i SP Kobylanka 

zgodnie z arkuszem organizacyjnym szkół 
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801 80150 4010 3.500,00  
Zmiana w planie finansowym SP Kunowo i SP Kobylanka 

zgodnie z arkuszem organizacyjnym szkół 

854 85401 4010 19.400,00  
Zmiana w planie finansowym SP Kunowo i SP Kobylanka 

zgodnie z arkuszem organizacyjnym szkół 

854 85401 4110 5.300,00  Zmiana w planie finansowym SP Kunowo i SP Kobylanka 

zgodnie z arkuszem organizacyjnym szkół 

854 85401 4120 500,00  
Zmiana w planie finansowym SP Kunowo i SP Kobylanka 

zgodnie z arkuszem organizacyjnym szkół 

 

Wójt – zmiany dotyczą przesunięcia środków obsługa długu na płatność w dziedzinie 

oświaty.  

Dyrektorzy zwrócili się z wnioskiem, Był brak środków na część wynagrodzenia:                  

SP Kobylanka – 61 000 zł i SP Kunowo – 58 000 zł. Arkusze organizacyjne sporządzone       

w maju spowodowały zmiany (więcej godzin) do chwili obecnej.  

Radny K. Kleinowski – środki były zaplanowane wystarczająco. 

Wójt – arkusze organizacyjne były w maju a tera jest listopad. Koszty utrzymania się 

zmniejszyły natomiast koszty z dowozami się zwiększyły.  

Radny J. Malinowski – ile jest środków na poszczególne szkoły? 

Wójt – Sp Kobylanka – 61 500 zł, SP Kunowo – 56 200 zł. 

Radny J. Malinowski – czy to jest ostateczna kwota? 

Wójt – tak, to jest ostateczna kwota, to jest za składki za grudzień. 

Radna A. Ordon – poprosiła o wyjaśnienie z czego wynika, że z długu zostało wzięte. 

Wójt – udzieliła wyjaśnienia  odnośnie zaplanowanej kwoty w wysokości 13 000 000 zł. 

Radna A. Ordon poprosiła o szczegółowy podział środków dot. SP Reptowo (dot. składki 

ZUS). 

Została ogłoszona przerwa 5 min. 

Wójt przedstawiła informację dotyczącą dyrektorów szkół. 

Uchwała została przegłosowana: za-14 radnych /Z. Dąbkowska, D. Dąbkowski,                       

Z. Drohomirecki, U. Gierałtowska, Z. Gołembowski, Cz. Grabowska, K. Kleinowski,               

J. Malinowski, A. Ordon, D. Orzoł, I. Rybarczyk, I. Siwiec, R. Stateczny, A. Stechnij/-karta do 

głosowania zał. nr 18. 

Uchwała Nr II/5/18 Rady Gminy Kobylanka w sprawie zmiany budżetu Gminy Kobylanka na 

2018 rok została podjęta i stanowi zał. nr 19. 

 

Ad. 8 

Podjęcie uchwały w sprawie  określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości          

– projekt nr 6/18.   

Wójt przedstawiła projekt uchwały wraz z uzasadnieniem – zał. nr 20: 

„Przedkłada się projekt uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku 

od nieruchomości na 2019  roku. 

Zgodnie z art. 5 ust. 1 ustawy z dnia 12 stycznia 1991 roku o podatkach i opłatach lokalnych 

(Dz. U. z 2018 r., poz. 1445 ze zm.) rada gminy w drodze uchwały, określa wysokość stawek 

podatku od nieruchomości, z tym że roczne stawki nie mogą przekroczyć stawek ustalonych 

przez Ministra Finansów. 

W przedkładanym projekcie uchwały na rok podatkowy 2019 stawki pozostawiono 

na poziomie roku 2018, za wyjątkiem: 

- stawki dla gruntów pozostałych, w tym zajętych na prowadzenie odpłatnej statutowej 

działalności pożytku publicznego przez organizacje pożytku publicznego, która uległa 

obniżeniu do wysokości 0,40 zł,  
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- usunięto zapis dotyczący stawki przewidzianej dla gruntów sklasyfikowanych 

w ewidencji gruntów i budynków jako K, niezwiązanych z prowadzeniem działalności 

gospodarczej. 

W myśl art. 30 ust. 2 pkt 1 ustawy o samorządzie gminnym (Dz. U. z 2018 r., poz. 994            

z późn. zm.) Wójt Gminy przygotowuje projekty uchwał rady gminy.” 

Propozycja obniżenia podatków  jest ok. 10 % dla wszystkich mieszkańców gminy. 

Skutek ekonomiczny: planowanych nie będzie - 232 310 zł, zysk- 74 000 zł, mniej będzie 

środków w budżecie – 157 430 zł. 

Radna D. Orzoł – dotyczy rekreacji – niektórzy składali wnioski, aby zmniejszyć podatki – 

dotyczy osób zamieszkujących przez okres całorocznie. 

Wójt poinformowała, że jeżeli ktoś kwalifikuje się i udowodni, że mieszka to nie ma sprawy. 

Radna A. Ordon – czy stratę w budżecie Pani będzie rekompensować. 

Wójt – kwota ok. 157 430 zł gdzieś się znajdzie, wiemy, że budżet jest do poprawy. 

Radny K. Kleinowski – skoro nie wiemy skąd weźmiemy środki, ale jestem w stanie 

zrozumieć\; 232 000 zł – minus, 74 000 zł – zysk, jaka pewność, że taką kwotę uzyskamy. 

Wójt – jedno to są zaległości, a drugie to jest podatek. 

Radna A. Ordon – dot. pkt. 2 podpunkt c – ilu jest takich rolników? 

Wójt – nie mam takiej wiedzy. Jeżeli jest taka wola to ustalę. 

Radny K. Kleinowski – jeśli mamy podjąć uchwałę to proszę przygotować tabelę 

porównującą lata poprzednie, stawka ustawowa itp., aby było porównanie. 

Radna A. Ordon – dot. pkt. 1 podpunkt b – jaka powierzchnia wód jest w gminie? 

Została ogłoszona przerwa 5 min. 

Pracownik p. M. Kopa udzieliła informacji dotyczących max stawek podatku: 

1) od gruntów: a) 0,93 zł, b) 4,71 zł, c) 0,49 zł, d) 3,09 zł.  

2) od budynków lub ich części: a) 0,79 zł, b) 23,47 zł, c) 10,98 zł, d) 4,78 zł, e) 7,90 zł. 

3) od budowli – 2%. 

Pracownik M. Kopa poinformowała, że gruntów pod jeziora jest ok. 3 ha powierzchni. 

Wpływy – 13,52 zł. 

Budynki na działalność gospodarczą w zakresie obrotu kwalifikowanym materiałem siewnym 

– brak na terenie gminy. 

Radna D. Orzoł – zaproponowała powrócenia do stawki urzędowej – dot. budynków na 

działalność gospodarczą w zakresie obrotu kwalifikowanym materiałem siewnym. 

Radny K. Kleinowski wnioskuje o przekazanie projektu uchwały w sprawie stawek podatku 

od nieruchomości do komisji, która zostanie powołana. 

Wójt  poinformowała, że to była obietnica i zawracam się z prośbą. 

Aby taka uchwała działała to najpóźniej do 10.12.2018 r. musi być podjęta. Decyzja należy 

do Państwa. 

Radny K. Kleinowski ponawia wniosek dot. przeniesienia projektu uchwały do zaopiniowania 

do komisji. 

Wniosek został poddany pod głosowanie: za-8 radnych / Z. Drohomirecki,  Z. Gołembowski,   

 K. Kleinowski, J. Malinowski, A. Ordon, D. Orzoł,  I. Siwiec, R. Stateczny/, przeciw-3 

radnych /U. Gierałtowska, I. Rybarczyk, A. Stechnij/, wstrzymał się – 3 radnych /Z. 

Dąbkowska, D. Dąbkowski, Cz. Grabowska/-karta do głosowania zał. nr 21. 

Projekt uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości          – 

projekt nr 6/18 został wycofany z porządku obrad w celu przekazania do komisji. 

 

Ad. 9 

Podjęcie uchwały w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta do celów wymiaru 

podatku rolnego na 2019 rok– projekt nr 14/18. 

Przewodniczący RG przedstawił projekt uchwały wraz z uzasadnieniem, zał. 22. 
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Radny I. Siwiec – zgłaszam aby  podstawą do ustalenia podatku rolnego na rok podatkowy 

2019 była kwota 52,49 zł za 1 dt. Prośba jest podyktowana suszą.   

Wójt poinformowała, aby podjąć taką uchwałę powinna być opinia z Izby Rolnej a takiej 

opinii  brak. 

Sekretarz J. Kazberuk poinformowała, że zgodnie z art. 5 o Izbach Rolniczych jest obowiązek 

otrzymania opinii. 

Uchwała została przegłosowana: za-14 radnych /Z. Dąbkowska, D. Dąbkowski, Z. 

Drohomirecki, U. Gierałtowska, Z. Gołembowski, Cz. Grabowska, K. Kleinowski, J. 

Malinowski, A. Ordon, D. Orzoł, I. Rybarczyk, I. Siwiec, R. Stateczny, A. Stechnij/-karta do 

głosowania zał. nr 23. 

Uchwała Nr II/6/18 Rady Gminy Kobylanka w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta do 

celów wymiaru podatku rolnego na 2019 rok  została podjęta i stanowi zał. nr 24. 

  

Ad. 10 

Podjęcie uchwały w sprawie powołania składu osobowego Komisji Rewizyjnej Rady 

Gminy Kobylanka – projekt nr  9/18. 

Przewodniczący RG przedstawił projekt uchwały wraz z uzasadnieniem, zał. nr 25: 
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„Zgodnie art. 18 a ust. 1  ustawy z dnia 8 marca 1990 roku o samorządzie gminnym   (tj. Dz. 

U. 2018 r. poz. 994, 1000, 1349, 1432) rada gminy kontroluje działalność wójta, gminnych 

jednostek organizacyjnych oraz jednostek pomocniczych gminy; w tym celu powołuje 

komisję rewizyjną.”   

Przewodniczący RG poprosił o składanie kandydatur do komisji rewizyjnej. 

Kandydatury radnych: J. Malinowskiego, który wyraził zgodę, Z. Gołembowski, który 

wyraził zgodę, I. Siwiec, który wyraził zgodę i U. Gierałtowska, która wyraziła zgodę. 

Uchwała została przegłosowana: za-14 radnych /Z. Dąbkowska, D. Dąbkowski, Z. 

Drohomirecki, U. Gierałtowska, Z. Gołembowski, Cz. Grabowska, K. Kleinowski, J. 

Malinowski, A. Ordon, D. Orzoł, I. Rybarczyk, I. Siwiec, R. Stateczny, A. Stechnij/-karta do 

głosowania zał. nr 26. 

Uchwała Nr II/7/18 Rady Gminy Kobylanka w sprawie powołania składu osobowego Komisji 

Rewizyjnej Rady Gminy Kobylanka  została podjęta i stanowi zał. nr 27. 

Radna A. Ordon zgłosiła kandydata na przewodniczącego komisji radnego J. Malinowskiego, 

który wyraził zgodę. 

W wyniku głosowania: za-14 radnych /Z. Dąbkowska, D. Dąbkowski, Z. Drohomirecki, U. 

Gierałtowska, Z. Gołembowski, Cz. Grabowska, K. Kleinowski, J. Malinowski, A. Ordon, D. 

Orzoł, I. Rybarczyk, I. Siwiec, R. Stateczny, A. Stechnij/-karta do głosowania zał. nr 28. 

Przewodniczącym komisji został wybrany radny J. Malinowski. 

Radny J. Malinowski zgłosił kandydata na wiceprzewodniczącego komisji radnego Z. 

Gołembowskiego, który wyraził zgodę. 

W wyniku głosowania: za-14 radnych /Z. Dąbkowska, D. Dąbkowski, Z. Drohomirecki, U. 

Gierałtowska, Z. Gołembowski, Cz. Grabowska, K. Kleinowski, J. Malinowski, A. Ordon, D. 

Orzoł, I. Rybarczyk, I. Siwiec, R. Stateczny, A. Stechnij/-karta do głosowania zał. nr 29. 

Wiceprzewodniczącym komisji został wybrany radny  Z. Gołembowski. 

 

 

Ad. 11 

Podjęcie uchwały w sprawie powołania składu osobowego Komisji Skarg, Wniosków          

i Petycji Rady Gminy Kobylanka – projekt nr  10/18. 

Przewodniczący RG przedstawił projekt uchwały wraz z uzasadnieniem, zał. nr 30: 

„Zgodnie art. 18 b ust. 1  ustawy z dnia 8 marca 1990 roku o samorządzie gminnym   (tj. Dz. 

U. 2018 r. poz. 994, 1000, 1349, 1432) rada gminy rozpatruje skargi na działania wójta            

i gminnych jednostek organizacyjnych; wnioski oraz petycje składane przez obywateli; w tym 

celu powołuje komisję skarg, wniosków i petycji.” 

Przewodniczący RG poprosił o składanie kandydatur do komisji skarg, wniosków i petycji. 

Radna U. Gierałtowska zgłosiła radnego A. Stechnija, który wyraził zgodę. 

Radny J. Malinowski zgłosił radnego R. Statecznego, który wyraził zgodę. 

Radna A. Ordon zgłosiła radną Z. Dąbkowską, która wyraziła zgodę. 

Radna Z. Dąbkowska zgłosiła radnego K. Kleinowskiego, który wyraził zgodę. 

Uchwała została przegłosowana: za-14 radnych /Z. Dąbkowska, D. Dąbkowski, Z. 

Drohomirecki, U. Gierałtowska, Z. Gołembowski, Cz. Grabowska, K. Kleinowski, J. 

Malinowski, A. Ordon, D. Orzoł, I. Rybarczyk, I. Siwiec, R. Stateczny, A. Stechnij/-karta do 

głosowania zał. nr 31. 

Uchwała Nr II/8/18 Rady Gminy Kobylanka w sprawie powołania składu osobowego Komisji 

Skarg, Wniosków i Petycji Rady Gminy Kobylanka  została podjęta i stanowi zał. nr 32. 

Radna U. Gierałtowska zgłosiła kandydata na przewodniczącego komisji radnego A. 

Stechnija, który wyraził zgodę. 

Radna Z. Dąbkowska zgłosiła kandydata na przewodniczącego komisji radnego K. 

Kleinowskiego, który wyraził zgodę. 
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W wyniku głosowania na przewodniczącego komisji radnego A. Stechnija: za-3 radnych / U. 

Gierałtowska,  I. Rybarczyk, A. Stechnij/, przeciw- 8 radnych  /Z. Dąbkowska, D. Dąbkowski, 

Z. Drohomirecki,  Z. Gołembowski, Cz. Grabowska,  A. Ordon,  I. Siwiec, R. Stateczny/, 

wstrzymał się – 3 radnych / K. Kleinowski, J. Malinowski, D. Orzoł/-karta do głosowania zał. 

nr 33. 

W wyniku głosowania na przewodniczącego komisji radnego K. Kleinowskiego: za-13 

radnych /Z. Dąbkowska, D. Dąbkowski, Z. Drohomirecki,  U. Gierałtowska, Z. Gołembowski, 

Cz. Grabowska,J. Malinowski, A. Ordon, D. Orzoł,  I. Rybarczyk, I. Siwiec, R. Stateczny,A. 

Stechnij/, przeciw- 0 radnych  , wstrzymał się – 1 radny / K. Kleinowski/-karta do głosowania 

zał. nr 34. 

Radny K. Kleinowski zgłosił kandydata na wiceprzewodniczącego komisji radną Z. 

Dąbkowską, która wyraził zgodę. 

Radny I. Siwiec zgłosił kandydata na wiceprzewodniczącego komisji radnego R. Statecznego, 

który nie wyraził zgody. 

W wyniku głosowania: za-13 radnych /Z. Dąbkowska, D. Dąbkowski, Z. Drohomirecki, U. 

Gierałtowska, Z. Gołembowski, Cz. Grabowska, K. Kleinowski, J. Malinowski, A. Ordon, D. 

Orzoł, I. Rybarczyk,  R. Stateczny, A. Stechnij/, przeciw-0 radnych, wstrzymał się-1 radny /I. 

Siwiec/-karta do głosowania zał. nr 35. Wiceprzewodniczącą komisji została wybrana radna  

Z. Dąbkowska. 

 

Ad. 12 

Podjęcie uchwały w sprawie powołania składu osobowego Komisji Rozwoju 

Gospodarczego i Finansów Rady Gminy Kobylanka – projekt nr  11/18. 

Przewodniczący RG przedstawił projekt uchwały wraz z uzasadnieniem, zał. nr 36: 

„ Zgodnie art. 21 ust. 1 ustawy z dnia 8 marca 1990 roku o samorządzie gminnym                 

(tj. Dz. U. 2018 r. poz. 994, 1000, 1349, 1432) rada gminy ze swego grona może powołać 

stałe i doraźne komisje do określonych zadań, ustalając przedmiot działania oraz skład 

osobowy.” 

Przewodniczący RG poprosił o składanie kandydatur do komisji rozwoju gospodarczego i 

finansów. 

Radny K. Kleinowski zgłosił radną I. Rybarczyk, która wyraziła zgodę. 

Radna D. Orzoł zgłosiła radną Alicję Ordon, która wyraziła zgodę. 

Radny R. Stateczny zgłosił radnego J. Malinowskiego, który wyraził zgodę. 

Radny J. Malinowski zgłosił radnego R. Statecznego, który wyraził zgodę. 

Radna I. Rybarczyk zgłosiła radną U. Gierałtowską, która wyraziła zgodę. 

Radna Z. Dąbkowska zgłosiła radnego K. Kleinowskiego, który  wyraził zgodę. 

Radna A. Ordon zgłosiła radna D. Orzoł, która nie wyraziła zgody. 

Uchwała została przegłosowana: za-13 radnych /Z. Dąbkowska, D. Dąbkowski, Z. 

Drohomirecki, U. Gierałtowska, Z. Gołembowski, Cz. Grabowska, K. Kleinowski, J. 

Malinowski,  D. Orzoł, I. Rybarczyk, I. Siwiec, R. Stateczny, A. Stechnij/, przeciw-0 radnych, 

wstrzymał się- 1 radny / A. Ordon/ -karta do głosowania zał. nr 37. 

Uchwała Nr II/9/18 Rady Gminy Kobylanka w sprawie powołania składu osobowego Komisji 

Rozwoju Gospodarczego i Finansów  Rady Gminy Kobylanka  została podjęta i stanowi zał. 

nr 38. 

 

Ad. 13 

Podjęcie uchwały w sprawie powołania składu osobowego Komisji ds. Społecznych Rady 

Gminy Kobylanka – projekt nr  12/18. 

Przewodniczący RG przedstawił projekt uchwały wraz z uzasadnieniem, zał. nr 39: 
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„Zgodnie art. 21 ust. 1 ustawy z dnia 8 marca 1990 roku o samorządzie gminnym   (tj. Dz. U. 

2018 r. poz. 994, 1000, 1349, 1432) rada gminy ze swego grona może powołać stałe i doraźne 

komisje do określonych zadań, ustalając przedmiot działania oraz skład osobowy.”  

Przewodniczący RG poprosił o składanie kandydatur do komisji ds społecznych. 

Radna I. Rybarczyk zgłosiła radnego A. Stechnija, który wyraził zgodę. 

Radny J. Malinowski zgłosił radną D. Orzoł, która wyraziła zgodę. 

Radna A. Ordon zgłosiła radną Cz. Grabowską, która wyraziła zgodę. 

Radny K. Kleinowski zgłosił radnego D. Dąbkowskiego, który wyraził zgodę. 

Radna D. Orzoł zgłosiła radnego I. Siwca, który wyraził zgodę. 

Radny K. Kleinowski zgłosił radnego R. Statecznego, który nie wyraził zgody. 

Radna A. Ordon zgłosiła radnego Z. Gołembowskiego, który nie wyraził zgody. 

Uchwała została przegłosowana: za-14 radnych /Z. Dąbkowska, D. Dąbkowski, Z. 

Drohomirecki, U. Gierałtowska, Z. Gołembowski, Cz. Grabowska, K. Kleinowski, J. 

Malinowski, A. Ordon, D. Orzoł, I. Rybarczyk, I. Siwiec, R. Stateczny, A. Stechnij/, przeciw-0 

radnych, wstrzymał się- 0 radny  - karta do głosowania zał. nr 40. 

Uchwała Nr II/10/18 Rady Gminy Kobylanka w sprawie powołania składu osobowego 

Komisji ds Społecznych  Rady Gminy Kobylanka  została podjęta i stanowi zał. nr 41. 

Komisja Rozwoju Gospodarczego i Finansów ukonstytuowała się następująco: 

przewodnicząca komisji – radna A. Ordon, wiceprzewodniczący komisji – radny R. 

Stateczny. Protokół zał. nr 42. 

Komisja ds. Społecznych ukonstytuowała się następująco: przewodnicząca komisji – radna D. 

Orzoł i wiceprzewodnicząca komisji – radna Cz. Grabowska. Protokół zał. nr 43. 

 

Ad. 14 

Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Wójta Gminy Kobylanka – 

projekt nr 13/18. 

Sekretarz J. Kazberuk przedstawiła projekt uchwały i uzasadniła, zał. nr 44: 

„Zgodnie z art.8 ust.2 ustawy z dnia 21 listopada 2008 r. o pracownikach samorządowych 

Rada Gminy  w drodze uchwały ustala wynagrodzenie Wójta na podstawie rozporządzenia 

Rady Ministrów z dnia  15 maja 2018r.  w sprawie wynagradzania pracowników 

samorządowych.  

Zgodnie z rozporządzeniem Rady Ministrów z dnia 15 maja 2018 r. ( Dz.U. z 2018 r. 

poz.936) załącznik Nr 1, I tabela B. wynagrodzenie Wójta w gminie do 15 tys. mieszkańców 

kształtuje się następująco:  

wynagrodzenie zasadnicze  3400 – 4700 złotych 

dodatek funkcyjny  maksymalny poziom  1.900 złotych 

dodatek specjalny 20 % - 40 % łącznie wynagrodzenia zasadniczego i dodatku funkcyjnego ( 

art. 36 ust.3 ustawy o pracownikach samorządowych - t.j Dz.U z 2018 r. poz.1260 ze zm. 

mówi „ Wójtowi (burmistrzowi, prezydentowi miasta) , staroście oraz marszałkowi 

województwa przysługuje dodatek specjalny” oraz § 6 rozporządzeniem Rady Ministrów z 

dnia 15 maja 2018r.  mówi o procentowej wysokości tego dodatku specjalnym) 

dodatek za wieloletnią pracę przysługuje, w wysokości wynoszącej po pięciu latach 5% 

miesięcznego wynagrodzenia zasadniczego. Dodatek ten wzrasta o 1 % za każdy dalszy rok 

pracy aż do osiągnięcia  20 % miesięcznego wynagrodzenia zasadniczego.  

Zgodnie z art.37 ust.3 wyżej cytowanej ustawy o pracownikach samorządowych „ 

Maksymalne wynagrodzenie osób, o których mowa w art. 4 ust. 1 pkt 1, nie może 

przekroczyć w okresie miesiąca siedmiokrotności kwoty bazowej określonej w ustawie 

budżetowej dla osób zajmujących kierownicze stanowiska państwowe na podstawie 

przepisów ustawy z dnia 23 grudnia 1999 r. o kształtowaniu wynagrodzeń w państwowej 

sferze budżetowej oraz o zmianie niektórych ustaw (Dz.U. z 2018 r. poz.373,730 i 912).” 

http://lex.online.wolterskluwer.pl/WKPLOnline/index.rpc#_blank
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Zgodnie z ustawą budżetową na rok 2018 z dnia 11 stycznia 2018 roku ( Dz.U z 2018r. 

poz.291) kwota bazowa dla osób zajmujących kierownicze stanowiska państwowe wynosi 

1.789,42 złotych, maksymalne miesięczne wynagrodzenie wójta  w roku 2018 wynosi 

12.525,94 złotych.” 

Radny K. Kleinowski zgłosił wniosek dot. wynagrodzenia zasadniczego w kwocie 3 400 zł 

Radna U. Gierałtowska zgłosiła wniosek dot. wynagrodzenia zasadniczego w kwocie 4 500 zł 

uzasadniając, że to jest kwota adekwatna do roli wójta. 

Radny J. Malinowski poinformował o piśmie wystosowanym do kadr dot. pomniejszenia 

wynagrodzenia. 

Radna I. Rybarczyk poprosiła o uzasadnienie podanej kwoty przez radnego K. 

Kleinowskiego. 

Radny K. Kleinowski poinformował, że rada może podnieść jeżeli będzie wszystko dobrze. 

Jeżeli będziemy widzieć efekty to będziemy zwiększać. 

Radny A. Stechnij – patrzymy jakie są zadania do realizacji. Możemy zastanawiać się 

później. Radny poinformował, że wniosek radnego K. Kleinowskiego jest nie adekwatne do 

realizacji zadań (inwestycje - gmina rośnie, zadań przybywa itp.). Potwierdza kwotę w 

wysokości 4 500 zł 

Radna A. Ordon – popieram propozycję radnego K. Kleinowskiego. Uważam, że trzeba 

nabyć doświadczenie. Jest duża odpowiedzialność, każdy wie. Decyzja należy do radnych. 

Sekretarz przedstawiła wynagrodzenie jakie było dla wójta 10 180 zł brutto, dla wice wójta na 

¼ etatu – 2 021 zł brutto. 

Radna I. Rybarczyk  - jako radni nic jeszcze nie robiliśmy czy sobie obniżymy diety? 

To my budżet będziemy uchwalać. To tak samo dotyczy sołtysów, czy będą obniżane diety? 

Wcześniej wójt pozostał przy wynagrodzeniu jak miał poprzedni wójt 4 500 zł. 

Radna Z. Dąbkowska składa wniosek dot. kwoty wynagrodzenia zasadniczego w wysokości 

4 000 zł 

Radna I. Rybarczyk – jaka jest stawka zasadnicza dla  skarbnika? 

Sekretarz płaca zasadnicza w kwocie 4 800 zł. 

Radny J. Malinowski skierował pytanie do p. wójt – na jaką sumę są oczekiwania? 

Wójt p. J. Pilecka  poinformowała, że nie będzie wypowiadała się. 

Radna I. Rybarczyk poinformowała, że jest 6 inwestycji rozpoczętych, proszę to wziąć pod 

uwagę. 

Została ogłoszona przerwa 5 min. 

Przewodniczący Rady Gminy – czy są inne propozycje? 

Radny J. Malinowski zgłosił wniosek dot. wysokości wynagrodzenia zasadniczego w kwocie 

3 700 zł. 

Przewodniczący Rady Gminy przystąpił do głosowania zgłoszonych wniosków: 

Wniosek radnego K. Kleinowskiego – wynagrodzenie zasadnicze w kwocie 3 400 zł. 

Wniosek został przegłosowany: za- 2 radnych /K. Kleinowski, A. Ordon/, przeciw- 9 radnych 

/Z. Dąbkowska, D. Dąbkowski, U. Gierałtowska, Z. Gołembowski, Cz. Grabowska, I. 

Rybarczyk, I. Siwiec, R. Stateczny, A. Stechnij/, wstrzymał się – 3 radnych / Z. Drohomirecki, 

J. Malinowski, D. Orzoł/ - karta do głosowania zał. nr 45. Wniosek nie został przyjęty. 

 

Wniosek radnej U. Gierałtowskiej - wynagrodzenie zasadnicze w kwocie  4 500 zł. 

Wniosek został przegłosowany: za-3 / U. Gierałtowska, I. Rybarczyk, A. Stechnij/, przeciw-8 

radnych /Z. Dąbkowska, Z. Gołembowski, Cz. Grabowska, k. Kleinowski,  A. Ordon, D. 

Orzoł,I. Siwiec, R. Stateczny /, wstrzymał się – 3 radnych / D. Dąbkowski, Z. Drohomirecki,   

J. Malinowski/ - karta do głosowania zał. nr 46. Wniosek nie został przyjęty. 

 

Wniosek radnej  Z. Dąbkowskiej – wynagrodzenie zasadnicze w wysokości 4 000 zł. 



16 
 

Wniosek został przegłosowany: za- 4 radnych / Z. Dąbkowska, D. Dąbkowski, Z. 

Gołembowski, Cz. Grabowska/, przeciw- 7 radnych /Z. Drohomirecki, K. Kleinowski, J. 

Malinowski, A. Ordon, D. Orzoł,  I. Siwiec, R. Stateczny/, wstrzymał się – 3 radnych / U. 

Gierałtowska, I. Rybarczk, A. Stechnij/ - karta do głosowania zał. nr 47. Wniosek nie został 

przyjęty. 

Wniosek radnego J. Malinowskiego – wynagrodzenie zasadnicze  w kwocie 3 700 zł. 

Wniosek został przegłosowany: za- 8 / D. Dąbkowski, Z. Drohomirecki, Z. Gołembowski, J. 

Malinowski,  A. Ordon, D. Orzoł, I. Siwiec,  R. Stateczny/,  przeciw-3 radnych /U. 

Gierałtowska, I. Rybarczyk, A. Stechnij/, wstrzymał się – 3 radnych  /Z. Dąbkowska, Cz. 

Grabowska, K. Kleinowski/- karta do głosowania zał. 48. Wniosek został przyjęty.  Zostało 

przyjęte wynagrodzenie zasadnicze  w kwocie 3 700 zł. 

 

Radny J. Malinowski zgłosił wniosek dot. wysokości dodatku funkcyjnego w kwocie 1 900 

zł. 

Radna A. Ordon zgłosiła wniosek dot. dodatku funkcyjnego w  kwocie 600 zł. 

Wniosek radnego J. Malinowskiego – dodatek funkcyjny w kwocie 1 900 zł. 

Wniosek został przegłosowany: za- 5 radnych/ D. Dąbkowski, U. Gierałtowska, J. 

Malinowski, I. Rybarczyk, A. Stechnij/, przeciw- 5 radnych /Z. Gołembowski, K. Kleinowski, 

A. Ordon, D. Orzoł, I. Siwiec/, wstrzymał się – 4 radnych / Z. Dąbkowska, Z. Drohomirecki,  

Cz. Grabowska, R. Stateczny/ - karta do głosowania zał. nr 49. Wniosek nie został przyjęty. 

Wniosek radnej A. Ordon – dodatek funkcyjny w kwocie 600 zł. 

Wniosek został przegłosowany: za- 7 radnych /Z. Drohomirecki, Z. Gołembowski, Cz. 

Grabowska, K. Kleinowski,  A. Ordon, I. Siwiec, R. Stateczny/, przeciw- 4 radnych /D. 

Dąbkowski, U. Gierałtowska, I. Rybarczyk, A. Stechnij/, wstrzymał się – 3 radnych / Z. 

Dąbkowska, J. Malinowski,  D. Orzoł/ - karta do głosowania zał. nr 50.  Wniosek został 

przyjęty. Dodatek funkcyjny został przyjęty w kwocie 600 zł. 

 

Radna A. Ordon zgłosiła wniosek dot. wysokości dodatku specjalnego w wysokości 25 %. 

Radna I. Rybarczyk zgłosiła wniosek dot. wysokości dodatku specjalnego w wysokości 40 %. 

Radny K. Kleinowski zgłosił wniosek dot. wysokości dodatku specjalnego w wysokości 30 

%. 

 

Radna A. Ordon zgłosiła wniosek dot. wysokości dodatku specjalnego w wysokości 25 %. 

Wniosek został przegłosowany: za- 4 radnych /Z. Drohomirecki, Z. Gołembowski, A. Ordon, 

R. Stateczny, przeciw-3 radnych / U. Gierałtowska, I. Rybarczyk, A. Stechnij/, wstrzymał się 

– 7 radnych /Z. Dąbkowska, D. Dąbkowski, Cz. Grabowska, K. Kleinowski, J. Malinowski,  

D. Orzoł, I. Siwiec/ - karta do głosowania zał. nr 51. 

 

Radna I. Rybarczyk zgłosiła wniosek dot. wysokości dodatku specjalnego w wysokości 40 %. 

Wniosek został przegłosowany: za- 4 / D. Dąbkowski, U. Gierałtowska, I. Rybarczyk, A. 

Stechnij/, przeciw- 8 radnych / Z. Drohomirecki, Z. Gołembowski, K. Kleinowski, J. 

Malinowski,  A. Ordon, D. Orzoł,  I. Siwiec, R. Stateczny/, wstrzymał się – 2 radnych / Z. 

Dąbkowska, Cz. Grabowska/ - karta do głosowania zał. nr 52. 

 

Radny K. Kleinowski zgłosił wniosek dot. wysokości dodatku specjalnego w wysokości 30 

%. 

Wniosek został przegłosowany: za- 8 radnych /Z. Dąbkowska, D. Dąbkowski, U. 

Gierałtowska, Cz. Grabowska,  K. Kleinowski,  D. Orzoł, I. Rybarczyk, A. Stechnij/, przeciw 

– 3 radnych / Z. Drohomirecki, Z. Gołembowski, A. Ordon/, wstrzymał się – 3 radnych /J. 
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Malinowski, I. Siwiec, R. Stateczny/ - karta do głosowania zał. nr 53.  Wniosek został 

przyjęty. Dodatek specjalny został przyjęty w wysokości 30 %. 

 

Ad. 15 

Odpowiedzi na złożone interpelacje i zapytania.  

Radny K. Kleinowski – kto był odpowiedzialny za zwołanie I sesji, dlaczego nie byli 

zaproszeni przedstawiciele kościoła i CKiR? 

Odpowiedź udzieliła sekretarz p. J. Kazberuk: I sesja została zwołana przez Komisarza 

Wyborczego. Grzecznościowo zostali zawiadomienie dyrektorzy szkół. Zawiadomienie           

o I sesji było podane do publicznej wiadomości (strona internetowa UG i tablice ogłoszeń w 

sołectwach.  Jedynie była informacja przekazana do jednostek organizacyjnych i jednostek 

pomocniczych.  Do księdza nie była przekazana informacja, nie czułam się kompetentna. 

Wójt potwierdziła, że zwołanie pierwszej sesji jest dokonywane przez Komisarza 

Wyborczego tylko grzecznościowo poinformowane jednostki. 

Radny J. Malinowski -  wynagrodzenie wójta gminy od 2014 r. na jakiej podstawie zostało 

ustalone? Było mówione, że jest najwyższe a tak nie jest. 

Wójt udzieliła wyjaśnienia dot. wynagrodzenia wójta. 

Radna I. Rybarczyk –  

1) na jakim etapie jest realizacja uchwały nr XXXV/244/17 z dnia 28.09.2017 r. w sprawie 

przystąpienia do realizacji planu zagospodarowania przestrzennego w rejonie ul. B. 

Chrobrego w Kobylance. Plan ten ma zapewnić prawidłowe stosunki wodne na tym terenie i 

wskazać właściwy  sposób  odprowadzania wód opadowych. Jest to bardzo istotne dla 

mieszkańców  ul. B. Chrobrego. 

Odp. : w sprawie uchwały nie zostały podjęte żadne kroki. 

2) w jakiej wysokości zostaną wypłacone środki finansowe z tytułu odprawy i ekwiwalentu za 

niewykorzystany urlop dla byłego wójta M. Przysiwka oraz na wynagrodzenia dla skarbnika    

i wicewójta. Czy są na to przewidziane środki w budżecie? 

Odp. udzieliła sekretarz – dotyczy wójta- wypłacono 30 540 zł (za 3 miesiące) + ekwiwalent 

14 662 zł itp. W sumie ok 46 000 zł. , dotyczy skarbnika  do 30.03 2019 r. ok. 34 327 zł, 

dotyczy zastępcy wójta  (za 3 miesiące) ok. 7 105 zł. Całkowita kwota zabezpieczona              

w budżecie – 88 431 zł. Wice wójt wypowiedzenie otrzyma z dniem 1.12.2018 r. do  końca 

lutego 2019 r. bez świadczenia do pracy przez okres 3 miesiące. 

Wójt poinformowała, że tak się nie robi powinna być świadczona praca. 

Wójt poinformowała, że skarbnik musi otrzymać wypowiedzenie, bo jeżeli będzie inaczej to 

będą większe koszty. 

3) w Jęczydole ukazało się ogłoszenie o spotkaniu informacyjnym ze Starostą Stargardzkim 

dot. zagospodarowania terenu, na którym jest strzelnica. Ogłoszenie jest niepodpisane, bez 

jakichkolwiek pieczęci. Kto jest organizatorem tego spotkania? 

Odp. : wójt – poinformowała, że otrzymała pismo skierowane do p. A. Ordon o spotkaniu        

w Jęczydole. 

Sekretarz poinformowała, że otrzymała polecenie zorganizowania zebrania, co zostało 

odnotowane w protokole. 

Radna A. Ordon  poinformowała o zebraniu wiejskim, zmianie terminu z 28.11 na 4.12.2018 

r. gdzie został ustalony inny termin z powodu niemożności. 

Sale posiedzeń opuściła radna D. Orzoł. Ilość radnych biorących udział w posiedzeniu – 13.  

Radny I. Siwiec – składanie wniosków przez rolników – czy to będzie dalej kontynuowane, 

do kiedy będzie można składać wnioski. 

Odp. : wnioski wpływają. Wójt poinformowała o wstrzymaniu windykacji. 

Radny I. Siwiec – to rolnik będzie musiał składać wnioski za każdą ratę? 

Wójt – tak. 
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Radny A. Stechnij – służby podległe naszej gminy (straż gminna) posiadają wiedzę czy są 

osoby potrzebujące pomocy (bezdomni) na terenie gminy? 

Odp. wójt – tak. 

Radny Z. Drohomirecki odczytał interpelacje i złożył w formie pisemnej na ręce wójt gminy, 

zał. nr 16. 

Radny K. Kleinowski – na jaką kwotę jest obligacja całkowita. 

Wójt – ok. 8 500 000 zł – 8 300 000 zł nie zostało wykorzystane wszystko. 

Radna I. Rybarczyk odnoście informacji radnego Z. Drohomireckiego ( działania w Rekowie) 

– czy gmina dokona prace, wyda środki i dopiero przekaże  do Towarzystwa Salezjańskiego. 

Na jakiej zasadzie to będzie wykonane? 

Sołtys sołectwa Kobylanka p. D. Bagińska -  

1) kto zapłaci za sygnalizację przy SP Kobylanka? 

Odp. : wójt – sygnalizacja nie będzie robiona, została wyrzucona z projektu. 

Sale posiedzeń opuścili radni Z. Dąbkowska i Cz. Grabowska. Ilość radnych obecnych – 11. 

2) obecnie dzieci wysiadają na przystanku przy ośrodku zdrowia, prośba aby postawił 

wydział inwestycji skrzynię z piaskiem, bo tam nie ma. Jest prośba uzupełnienia 

innych skrzyni przeznaczonych na piasek. 

Odp. : wójt – zostało przyjęte i zostanie to zrobione. 

 

Sołtys p. D. Bagińska poinformowała o braku kosza przy Os. Sosnowym, czy to może sprawa 

drogowców bo przeszkadzał przy budowie? 

Wójt – na złożoną pisemnie interpelacje zostanie udzielona odpowiedź w formie pisemnej. 

Wójt  odniosła się do stanowiska Przewodniczącego RG: 

Poinformowała, że przykro, że zaczęło się robić burzę w szklance wody. Dlaczego to 

zrobiłam? Ta ściana  nie służy tylko na czas sesji. Służy do używania ekranu. Była 

rozpatrywana wspólnie z przewodniczącym RG sprawa ustawienia stołów w Sali. Wójta ma 

prawo zdjąć obraz. Uważam, że sala nie jest miejscem,  aby tak to było, może inne miejsce 

np. wejście. 

Wizerunek został zdjęty na moje polecenie. Obrazowi nic się nie stanie jest przechowywany 

w dogodnych warunkach. 

Wójt poinformowała, że została dokonana zamiana wyglądu – dot. zegara. 

Przewodniczący RG – ks. Arcybiskup nie jest meblem. Zostało wybrane stosowne miejsce.  

Byłem za tym, aby w tym miejscu wisiał. To co się stało jest nie stosowne. 

Proszę wyznaczyć miejsce , gdzie będą powieszone portrety obywateli honorowych. To jest 

nie ładnie i nie stosowne. Jeśli uzyskam stosowną zgodę  to na pewno obraz zawiśnie w tym 

miejscu. 

Wójt poinformowała, że to jest sala różnych spotkań. 

Przewodniczący RG poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie wynagrodzenia  

Wójta Gminy Kobylanka z przyjętymi składowymi wynagrodzenia: wynagrodzenie 

zasadnicze w kwocie – 3 700 zł, dodatek funkcyjny w kwocie – 600 zł, dodatek specjalny        

w wysokości 30%. 
Głosujących:  za – 8 radnych / D. Dąbkowski, Z. Drohomirecki, Z. Gołembowski, K. Kleinowski,         

J. Malinowski, A. Ordon,  I. Siwiec, R. Stateczny/, przeciw – 3 radnych / U. Gierałtowska, I. 

Rybarczyk, A. Stechnij/, wstrzymał się – 0 radnych. Karta do glosowania zał. nr 54. 

Uchwała Nr II/11/18 Rady Gminy Kobylanka w sprawie  ustalenia wynagrodzenia Wójta 

Gminy Kobylanka  została podjęta i stanowi zał. nr 55. 

 
Ad. 16 
Wolne wnioski i informacje. 
Radna A. Ordon – prośba o uzasadnienia pisemne do przedstawianych dokumentów. Dane 

podawane, aby były bardziej czytelne.  
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Przewodniczący RG poinformował o sposobie głosowań zgodnie z przepisami dotyczy 

zakupu sprzętu niezbędnego do tego celu. 

Salę posiedzeń opuściła radna I. Rybarczyk. Obecnych – 10 radnych. 
Radny K. Kleinowski zgłosił wniosek, aby przeprowadzić szkolenie dla radnych np. dotyczy 

uczestnictwa w komisjach. 

 

Ad. 17 
Zamknięcie obrad. 
Wobec zrealizowania porządku obrad Przewodniczący Rady Gminy o godz.  16.00 .zamknął obrady II 

sesji Rady Gminy Kobylanka.  

 

 

Protokołowała:  

Joanna Baszak      

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


